
Radni przyj´li obszerne i precyzyjnie opisujàce re-
alizacj´ bud˝etu w pierwszym pó∏roczu bie˝àcego ro-
ku. Realizacja dochodów bud˝etu na pó∏metku zam-
kn´∏a si´ kwotà ponad 13 milionów 222 tysi´cy z∏otych
i w porównaniu z rokiem ubieg∏ym wzrost wyniós∏
ponad 11 %.  Dzi´ki oszcz´dnoÊciom i racjonalnej
gospodarce finansowej oraz terminów p∏atnoÊci za
wykonane w pierwszym zadania przypadajàcym na
drugà po∏ow´ roku stosunkowo niewysokie by∏y wy-
datki, które zamkn´∏y si´ kwotà 10.487.374 z∏. Choç
wydatki nie by∏y wysokie, to wszystkie zaplanowane
zadania zosta∏y zrealizowane. Problemy pojawi∏y si´
w przypadku budowy infrastruktury wokó∏ t´˝ni. Ze
wzgl´du na ustalenia z konserwatorem zabytków nie
mo˝na przystàpiç do prac. - Do rozwiàzania pozostaje
kwestia rodzaju nawierzchni, jaka zostanie po∏o˝ona
na nowych alejkach. Konserwator Zabytków proponuje
utwardzonà nawierzchni´ ˝wirowà, jednak praktyka
pokazuje, ˝e nie jest to najlepsze rozwiàzanie - infor-
mowa∏ na sesji burmistrz Leszek Dzier˝ewicz. Propo-
nowana przez urzàd i PUC S.A. nawierzchnia z p∏ytek
bàdê kamienia jest odrzucana przez Konserwatora.
Kompromisowym rozwiàzaniem mog∏a okazaç si´ na-
wierzchnia syntetyczna, jednak koszt u∏o˝enia alejek
wokó∏ tylko jednej t´˝ni przekroczy∏by milion z∏otych.

W okresie pierwszego pó∏rocza prowadzono liczne
prace zwiàzane z wymianà nawierzchni ulic i chodni-
ków. Trwa∏ remont muszli koncertowej (zakoƒczony
latem) oraz budowa pe∏nowymiarowej hali sportowej,
w której jeszcze w tym roku b´dà mogli çwiczyç ucz-

niowie gimnazjum. Przeprowadzono te˝ powa˝ne
remonty w placówkach szkolnych. Wymieniona zosta∏a
instalacja c.o. w budynku gimnazjum, w szkole pod-
stawowej wymienione zosta∏o pokrycie dachówkowe.
      W trakcie sesji radni wyrazili zgod´ na zaciàgni´cie
d∏ugoterminowego zobowiàzania, w praktyce oznacza
to pozwolenie na rozpocz´cie prac, które wykroczà
poza bie˝àcy rok bud˝etowy. W wyniku przetargu wy-
∏oniono firm´, która b´dzie wykonawcà ostatniego
etapu kanalizacji. Prace, które rozpocznà si´ w czwar-
tym kwartale tego roku, zostanà zakoƒczone w roku
przysz∏ym. Z finansami zwiàzana te˝ by∏a uchwa∏a do-
tyczàca utworzenia rachunku dochodów w∏asnych
Urz´du Miejskiego. Taka zmiana pozwoli na prowa-
dzenie dzia∏alnoÊci zarobkowej przez Biuro Promocji
Miasta, w którym b´dzie mo˝na od tej pory rozprowa-
dzaç pamiàtki i informatory o uzdrowisku. Dotychczas
publikacje takie mog∏y byç jedynie rozdawane.

W trakcie obrad przyj´to te˝ informacj´ Powiato-
wego Urz´du Pracy o stanie bezrobocia w Ciechocinku.
Z informacji PUP wynika, ˝e w chwili obecnej w Cie-
chocinku zarejestrowanych jako bezrobotnych jest
699, z czego 590 nie posiada prawa do zasi∏ku. Dyskusj´
wywo∏a∏a te˝ kwestia zbli˝ajàcej si´ wielkimi krokami
podwy˝ki cen wywozu Êmieci. Kwesti´ tà wyjaÊnia∏
S∏awomir Okulicz - Prezes KPUP Ekociech Sp z o.o. -
Od przysz∏ego roku o 500% wzroÊnie cena za oddanie
na wysypisko niesegregowanych odpadów. Koszt tej
podwy˝ki b´dà musieli przynajmniej w cz´Êci ponieÊç
klienci. Rozwiàzaniem obni˝ajàcym koszty mo˝e byç
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Decyzj´ zezwalajàcà burmistrzowi zaciàgni´cie d∏ugoterminowego zobowiàzania finansowego,
które pozwoli na podpisanie umowy z wy∏onionym w przetargu wykonawcà ostatniego etapu kanalizacji,
podj´li radni na X sesji. Nie by∏ to jedyny punkt pierwszej po wakacyjnej przerwie sesji. Radni roz-
patrywali w sumie 17 punktów porzàdku obrad, w tym najwa˝niejszy dotyczàcy sprawozdania z wy-
konania bud˝etu w pierwszym pó∏roczu. W trakcie sesji rajcy poznali te˝ nowego sekretarza urz´du.
Wiele uwagi poÊwi´cono te˝ sprawom zwiàzanym z odpadami i czekajàcymi mieszkaƒców Ciechocinka
zmianami wysokoÊci stawek za wywóz Êmieci.

X SESJA RADY MIEJSKIEJX SESJA RADY MIEJSKIEJ

Plan przyj´ç wyborców i interesantów przez radnych w siedzibie Urz´du Miejskiego
(poniedzia∏ki, w godz. 13.00 - 15.00)

Przewodniczàcy Rady Miejskiej - Jerzy Sobierajski przyjmuje we wtorki w godz. 14.00 - 16.00

Bartoszek Maciej: 29.10.2007r.
Czajka Krzysztof: 05.11.2007r.
Draheim Jerzy: 12.11.2007r.

Drobniewska Klara: 19.11.2007r.
Jaworski Dariusz: 26.11.2007r.

KanaÊ Pawe∏: 03.12.2007r.
K∏os Artur: 3.09.2007r., 10.12.2007r.

Marjaƒski Wojciech: 10.09.2007r., 17.12.2007r.
Mik∏aszewicz Teresa: 17.09.2007r.

Nocna Aldona: 24.09.2007r.
S∏odowicz W∏odzimierz: 01.10.2007r.

Szcz´sny Piotr: 08.10.2007r.
Âwieczkowski Waldemar: 15.10.2007r.

Zieliƒski Wojciech:  22.10.2007r.
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wst´pna segregacja Êmieci. Od przysz∏ego roku wspólnie z miastem chcemy wpro-
wadziç system worków i zach´ciç mieszkaƒców do segregowania Êmieci ju˝ w do-
mach. Dodatkowym problemem sà bardzo du˝e iloÊci odpadów organicznych, za
które firma na wysypisku ponosi op∏at´ takà samà jak za niesegregowane Êmieci.
Rozwiàzaniem mog∏aby byç budowa kompostnika. Swojego czasu rozmowy na
ten temat prowadzi∏ Zwiàzek Gmin Ziemi Kujawskiej, jednak poszczególne gminy
nie dosz∏y do porozumienia i projekt upad∏. W wyniku tego mieszkaƒcy b´dà mu-
sieli zap∏aciç wi´cej - przekonywa∏ prezes.

Radni przyj´li równie˝ informacj´ o przygotowaniu szkó∏ i przedszkoli do no-
wego roku szkolonego, sprawozdanie z dzia∏alnoÊci Stowarzyszenia Gmin Uzdro-
wiskowych RP, z dzia∏alnoÊci w: Zwiàzku Miast NadwiÊlaƒskich, Stowarzyszeniu
Zdrowych Miast Polskich, Zwiàzku Gmin Ziemi Kujawskiej, Zwiàzku Miast Polskich
oraz Kujawsko - Pomorskiej Organizacji Turystycznej. Wybrano te˝ ∏awników do
sàdów w Aleksandrowie Kujawskim i W∏oc∏awku. Radni poznali te˝ nowego se-
kretarza urz´du, którym zosta∏a Iwona Lizoƒ - Szurmiej (wi´cej w na str. 4).

    Jakub Giza
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MIEJSKIE CENTRUM
KULTURY

ul. Mickiewicza 10, tel. (0-prefix- 54) 283 49-10, fax (0-prefix-54)
283 45-79

zaprasza dzieci i m∏odzie˝ do uczestnictwa
 w zaj´ciach.

Proponujemy:

PRACOWNIA
RYSUNKU I MALARSTWA

ZESPÓ¸ TANECZNY „ÂWIERSZCZE”
Ch∏opcy i dziewcz´ta, w wieku 6-13 lat

Nauka taƒca:
- NARODOWEGO : POLONEZ,MAZUR,OBEREK,

KUJAWIAK, KRAKOWIAK
- TOWARZYSKIEGO : TANGO,WALC WIEDE¡SKI,

ANGIELSKI, ROCK’N’ROLL
- STYLIZACJA TA¡CA LUDOWEGO

PRACOWNIE MUZYCZNE:
- nauka gry na gitarze

- nauka gry na elektronicznych instrumentach
klawiszowych

- nauka gry na pianinie

zapraszamy

szczegó∏owe informacje:
telefon (054) 283 49 10 lub (054)283 45 79


